
Närvarande: Mia Wallengren, Michael Tsiparis, Hannah Rydstedt Nencioni, Maria Modig 

  

•       Ekonomi: Vi lyfter detta år in allting, alla utgifter och intäkter bokförs samma dag som de 

kommer in. Föreningen gör ett litet plus i år. Stora utgiftsposter i år är utvärderingsringen. 

Det blev ca 40 tkr minus på erfarenhetskonferensen mycket pga stora kostnader från 

utvärderingsringen i samban med konferensen. Tyvärr blev en kostnad för Greklandsresan 

utan att vi kom iväg, coronaeffekt. Medlemsantalet gått upp lite. 550 tkr i kassan. Vi stänger 

böckerna nästa vecka. Föreningen går över till digital bokföring från 1 april.  

•       Utvärderingsringen samt övrig administration: 166 350 kr inkl moms, är administrationsavgiften 

för Utvärderingsringen 2020. Det kostar 880 kr, exkl moms, per timme för administration utöver det 

som ingår i avtalet. 30 tkr för hemsidan och 223 tkr för erfarenhetskonferensen, så 419 tkr inkl 

moms har vi betalat för föreningens hela administration inkl hemsida och Erfarenhetskonferensen. 

Det är en kostnad som motsvarar en tjänst. Äger Utvärderingsringen vissa domäner och annat som vi 

kanske inte kan köpa loss? Medlemsregister, domänen för SFK, hemsidan. Vi kan senast gå ur avtalet 

28 feb 2022, 6 månaders uppsägningstid – kommer loss augusti 2022. 

 

•       Tre förslag att gå vidare med:  

1.     omförhandla avtalet utvärderingsringen 

2.     ny upphandling av tjänst 

3.     föreningen anställer en egen medarbetare 

•       Vi behöver göra en rejäl utvärdering av Utvärderingsringens tjänster om vi ska gå vidare med 

förslag 1. Vi kan gå ut med en ny upphandling och låter självklart Utvärderingsringen finnas 

med i den upphandlingen. Hannah kommer tillsammans med Mia att prata med Sanna utifrån 

deras sätt att fakturera och komma med kostnader efter de uppstått. Vid det mötet behöver 

frågan även ställas om föreningens tillgång till register, domän etc. Argumentet är kostnader 

och nivån av levererade tjänster. Michael kommer att sammanställa posterna från 

utvärderingsringen, vad har vi totalt blivit fakturerade arbetskostnader kontra 

inventarier/saker.  

•       BESLUT: vi kommer under september månad gå ut med en ny upphandling om administrativ 

tjänst. Meddelas på årsmötet. Utvärderingsringen strax innan.  

•       Uppföljning medlemsrekrytering: ökat med 30 under förra året. 4 från 300 medlemmar. 

Medlemsavgiften är 400 kr och har varit så sedan 2012. Ska vi höja den inför medlemsmötet?  

•       Beslut utvecklingsfond 

•       Uppföljning konferenser: Beslutet var att vi inte kör erfarenhetskonferensen i Växsjö i år. 

Hanna och Mia har skissat på ett alternativt förslag. Det blir en digital variant 26-27 aug. 

Årsmöte med hjälp av SISU/Norrland. Program kl 13-17 den 26 och kl 08:30-12 den 27.  

Studie i Upplands Bro. Kairos Future håller en föreläsning om post Corona, sen exempel från 

kommunen och ledarskapet i detta. Dag 2 Samhällsplaneringsperspektivet - Uppsala, 

Linköping (förslag) Politiska perspektivet, Arkitektens perspektiv och sen panelsamtal med 



alla inblandade. Mia och Hanna roddar detta. (Mia M tips Charlotta Melander, Anders Wallo 

och Daniel Lindqvist forskare LKPG om ledarskap på distans i Coronatider. ) 

o   Michael har mailat HBG och bett om tfn kontakt för att höra om deras intresse för att ha 

konferensen 2023.   

o   Erfarenhetskonferensen 2022 - ligger på Maria M och Hannah att sy ihop. Arbete ej påbörjad. 

27-28 jan ligger den på Hotel Nobis. Hannah skickar bokning till Maria på arbetsdatum för 

planering av Erfarenhetskonferensen, redovisa arbetet på möte den 7 maj. Vi kan lägga upp 

fråga om vad medlemmarna vill se på Facebook, Instagram och Linked-in. Ska den vara 

digital eller ej? 

•       AW våren 2021:  

•       Teman 

o   Årets friluftskommun - Ej med oss 

o   SKR - se separata minnesanteckningar.  

o   Beställargrupp konstgräs: Tätare kontakter med Pernilla är av vikt och avstämningsmöten 

inbokade.  

o   Träffpunkt idrott: 2022 sker konferensen.  

o   Öppen ungdomsverksamhet: www.egl.eu stödmaterial för att arbeta med charter, 

ungdomsarbete för unga. SFSK, MUCF, SKR och FSK puttar på regeringen om att jobba kring 

öppen ungdomsverksamhet frågan nationellt.  

•       Nästkommande möten: 6-7 maj reserv 3-4 juni. Det går inte att ses IRL. Nästa möte 7 maj 

kl 08-12 digitalt då stämmer vi av Erfarenhetskonferensen.  

•       Utveckling av styrelsens arbete - att arbeta vidare med för Mia och Maria  

•       Beslut: Styrelsen tackar av Johan för sitt arbete i styrelsen genom presentkort.  

  

Och här bifogar jag mina minnesanteckningar från möte med SKR: 

  

2021 03 22 MYKA gästar oss i nätverket SKR´s kommunala 

referensgrupp i Coronafrågor: 

Närvarande: Niklas Roos af Hjelmsäter Täby (ordf FSKF), Kenneth Johansson Sandviken, Anna 

Lundström, Bräcke. Mats Hallberg HBG, Jenny Johannisson MYKA, Michaela Stenman tf 

sektionschef SKR, Nils-Olof SKR, Hanna Borgblad MYKA, Maria Modig NKPG 

 1: Har kommunen genomfört särskilda insatser på kulturområdet med anledning av 

pandemin? 

Det har varit svårt att tolka budskap. Vi har anpassat oss istället för att genomföra insatser.  

Stött föreningslivet särskilt.  

https://eur02.safelinks.protection.outlook.com/?url=http%3A%2F%2Fwww.egl.eu%2F&data=04%7C01%7Ckenneth.johansson%40sandviken.se%7C9ccb9dbb30a54c1c3b9908d8f29a75fd%7Ce8867eb5147b4e41b94cee267dea19cf%7C1%7C0%7C637526092517742752%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C1000&sdata=p9AH4MPiRyjGNde2537pIN9MJF97Jdw1THtKBspZrJw%3D&reserved=0


Rörigt, att höra att vår representerar "icke nödvändig" verksamhet - det är inte kul och helt fel. 

Intressant att se att smittskydd och andra inte visste vilken effekt vår verksamhet har på 

samhället, att de blev så arga när vi stängde ner i jul och nyår. Därför fick vi nog öppna upp för 

barn och unga så snabbt, tror Niklas.  

Sandviken sänkt avgiften till Kulturskolan.  

Bräcke kompletterat, bokpåsar, ställt om - skapat merarbete för medarbetarna.  

Digitala insatser. Viktigt att behålla de nya grupper vi fått genom digitaliseringen. Täby infört ny 

Lotsfunktion för föreningslivet att ringa in och fråga om förhållningssätt och riktlinjer i pandemin.  

HBG har tryckt ut mycket medel till föreningslivet både förra året och detta år.  

Marginaliserade grupper har blivit ännu mer marginaliserade. Biblioteken kan inte stå ensamma 

med det digitala ansvaret (medborgarservice) utan fler samhällsinsatser måste gripa in såsom 

arbetsmarknadskontor, socialtjänst, försäkringskassan, migrationsverket m.fl.  

I Södertälje öppna det upp bibblan med en dator och det var 50 m kö på morgonen för att få 

tillgänglighet till datorer.  

  

2: Vilka utmaningar upplever du är särskilt viktiga i din kommun med fokus på pandemins 

effekter? 

Sandviken, ekosystemet kvar. Tappat elever till kulturskolan. Återuppta verksamhet.  

Kulturkonsumenter - finns de kvar 

Politiken - har de glömt bort oss? Nu har det gått bra utan oss i ett år är vi onödiga?  

Kulturskapare - finns de kvar eller har de nytt jobb inom andra sektorer?  

Mötesplatser för demokrati - bibliotek m.fl. Var sker samtalet om vårt gemensamma 

samhällsbyggande.  

  

3: Hur upplever du de statliga och regionala insatserna, som genomförts med anledning av 

pandemin, bidrar till att möta utmaningarna i din kommun?  

Staten öppnar museerna i Malmö innan förordningen börjar gälla...  

SKR har gett bra stöd och denna lilla grupp i arbetet. Även RF i vissa distrikt.  

  

4: Ett år har gått med erfarenheter - vad kunde gjorts annorlunda?  

Stängningen av bibliotek. KB stängde direkt utan diskussion när budet om icke nödvändig 

verksamhet i kommuner skall hålla stängt. Det var inte okej.  

Jättespännande hur de olika kommunerna varit organiserade och var besluten legat ang 

stängning och Corona.  



Vissa kommuner stängde allt 23 mars förra året men andra öppet det mesta. Synen på KoF 

verksamhet i kommunerna speglar hur en hanterat Corona-krisen.  

Vi skulle slutat hoppas på förbättring tidigare. Då hade det varit lättare men tråkigare att ta sig 

genom 2020.  

Samordningen i Sthlm län var en nödvändighet och bra. Det borde genomförts direkt i 

samverkan med smittskyddet. Det tog över 6 månader innan det arbetssättet genomfördes.  

  

Torsdag 25 mars kommer pressmeddelandet och 26 mars träder nya restriktionerna i kraft. 

SKR´s remissvar ligger på hemsidan. 

 


